
 

 

Verslag van de Jaarvergadering van IJsclub Grouw op dinsdag 1 november 2022 in de 
kantine op sportcomplex ‘Meinga’. 

 
Aanwezig zijn 32 leden, inclusief bestuursleden.  
 
1. Opening. 
Om vijf over acht opent voorzitter Symen Reitsma met enkele hamerslagen de vergadering. 
Zoals gewoonlijk, zegt hij lachend, vijf minuten later dan gepland. Hij heet iedereen van harte 
welkom. In het bijzonder erelid Jouke Poortman. En ook in het bijzonder onze spreker van 
vanavond trainer Henk Hospes, voorheen van het Gewestelijk schaatsteam en nu van team 
Albert Heyn Zaanlander. Hij is ervan overtuigd dat Henk ons na beide vergaderingen 
aangenaam zal bezighouden met zijn verhaal over zijn diverse belevenissen.     
 
We houden dit jaar alweer onze jaarvergadering een week eerder dan we gewend zijn. Omdat 
ook het Gewest opnieuw haar vergadering een week eerder gepland heeft dan gebruikelijk. Die 
is namelijk volgende week 8 november al.  
 
Het is vast iedereen wel opgevallen dat de lampen op de baan vanavond uit zijn. Met de 
huidige energie perikelen ligt het natuurlijk voor de hand dat we extra zuinig met energie 
verbruik zijn. Maar de oplettende passant heeft vast al eerder gezien dat de baan er mooi 
bij ligt. De baan is kort gemaaid en de greppels zijn strak gefreesd!          
 
Dan staat voorzitter Symen stil bij het overlijden van Wiebe Cnossen een paar weken 
geleden. Wiebe was voorheen een waardevolle kracht voor ons. Hij onderhield jarenlang de 
baan en naaste omgeving. Wat heeft hij veel gedaan. Maaien, snoeien, onkruid bestrijden, 
noem het maar op. We waren hem altijd dankbaar voor zijn grote inzet. Ook memoreert 
Symen kort het wegvallen van onze grote weerman Piet Paulusma op 20 maart dit jaar.             
 
We hebben dit jaar alweer enkele keren vergaderd. Dit ondanks het ‘advies’ van oud-
voorzitter en erelid Bauke de Jong dat we er beter maar mee op kunnen houden. ‘Het wordt 
immers toch nooit weer winter’, aldus Bauke gekscherend. We blijven niettemin enthousiast! 
Anders heeft de club ook geen recht van bestaan.  
 
Het rijdersgilde lijkt enthousiast over de benoeming van Rintje Ritsma tot bondscoach. Wij 
wensen hem en zijn rijders veel succes vanaf deze plaats. Sven Kramer was 20 oktober te 
zien bij Jinek. Vanwege de aan hem in Zuid-Korea uitgereikte oeuvreprijs. Alweer een fraai 
succes voor hem. We volgen ook nauwgezet de verrichtingen van Grouster schaatser Marwin 
Talsma. Uiteraard wensen we hem ook veel succes toe. Net zoals amazone Rixt v.d Horst en 
zeilster Laila v.d Meer die samen met Bjarne Bouwer de wereldtitel veroverde in de Nacra 17 
(catamaran) klasse.      
 
Afgelopen voorjaar trokken we op 2 april de stop uit de baan. In de daar op volgende nacht 
vroor het niettemin nog een keer 4 graden. In Steenwijk sproeiden ze bij -5 de skate baan de 



 

hele nacht nat. Zodoende konden ze daar de volgende ochtend nog een keer schaatsen. 
Voorwaar bijzonder!                 
 
Met deze woorden besluit Symen zijn opening.  
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 
Bestuurslid Henk v.d Werf is verhinderd. Zijn vrouw heeft Corona. Collega Otto Nakken komt 
iets later vanwege een ouderavond.  
  
Secretaris Arie Gerlofsma meldt vervolgens dat de volgende zaken zijn binnengekomen: 
• Een uitnodiging plus stukken voor de jaarlijkse Ledenvergadering van het Gewest op 8 

november a.s. in ’t Haske in Joure 
• Diverse berichten, verslagen e.d. van Gewest, Beheersstichting en Gemeente 
• Correspondentie van RDW en Kamer van Koophandel 
• Enkele ledenmutaties. 
• Diverse brochures en folders. 
Al deze stukken zijn tijdens de vergadering niet in detail genoemd.  
 
3. Notulen jaarvergadering d.d 26-10-2021. 
De notulen staan op de website. Kopieën worden daarom bij de vergadering niet meer 
uitgedeeld. Secretaris Arie Gerlofsma vraagt de aanwezigen of iemand opmerkingen heeft.  
Niemand heeft inhoudelijk iets op of aan te merken waarna de vergadering met applaus haar 
instemming met de notulen betoont.  
 
4. Jaarverslag 2021 - 2022. 
Ook het jaarverslag staat op onze website. Iedereen heeft er daar naar eigen inzicht kennis 
van kunnen nemen. Zoals eerder uitgelegd hebben we ervoor gekozen het verslag niet meer 
voor te lezen. Secretaris Arie vraagt daarom opnieuw of iemand iets op of aan te merken 
heeft. Er blijken geen op of aanmerkingen te zijn waarop de vergadering met applaus instemt 
met het jaarverslag.  
 
5. Jaarverslag penningmeester en verslag kascommissie. 
Nu de beide ijsclubs nog maar één kas aanhouden wordt in de eerste vergadering van deze 
avond het financieel verslag behandeld. Daarom doet penningmeester Harm Betten nu het 
verslag. Hij heeft een aantal exemplaren van zijn financieel verslag al voor de vergadering 
uitgedeeld en vraagt de aanwezigen of er vragen of andere op- of aanmerkingen zijn. Die 
blijken er niet te zijn.   
 
Dan krijgt Kees v.d Bosch van de kascommissie het woord. Hij geeft aan dat hij al eerder 
samen met Bauke de Jong in aanwezigheid van de beide penningmeesters Harm Betten en 
Jildou Hotsma de boeken heeft nagekeken. Ze hebben geen onvolkomenheden kunnen vinden 
en hij stelt de vergadering daarom voor de penningmeester décharge te verlenen. Dit 
voorstel wordt met applaus begroet.  
 
6. Benoeming kascommissie. 



 

De kascommissie bestond uit Bauke de Jong en Kees v.d Bosch. Met Rienk Brouwer als 
reserve. Bauke treedt af en Kees blijft nog een jaar in functie. Reserve Rienk Brouwer treedt 
nu toe en Yede v.d Veen geeft aan wel nieuwe reserve te willen zijn. Zijn aanbod wordt met 
applaus ontvangen. Voorzitter Symen heet hem van harte welkom.    
 
7. Bestuursverkiezing. 
Otto Nakken en secretaris Arie Gerlofsma zijn deze keer aan de beurt van aftreden. Beide 
hebben aangegeven door te willen gaan. Nog voordat voorzitter Symen de vergadering heeft 
kunnen vragen of ze daarmee in kunnen stemmen wordt met een luid applaus hun 
herbenoeming ondersteund.   
 
8. Wedstrijdprogramma. 
Zoals elk jaar hopen we allereerst op voldoende sterk ijs. Als het dan kan organiseren we 
graag een FK Supersprint (100 en 300 meter) voor Junioren B jongens en meisjes. En in 
tweede instantie de FK B-junioren Langebaan jongens en meisjes. Hiervoor hebben we ons al 
eerder aangemeld bij het Gewest en hebben we deze FK’s ook toegewezen gekregen. Deze 
toewijzing blijft staan zolang de wedstrijd niet daadwerkelijk is gehouden.        
 
Voor de eigen leden willen we, als het mogelijk is, een ledenrijderij organiseren. En als ijs, weer 
en tijd het toelaten willen we ook graag een andere wedstrijd organiseren. Een 
kortebaanwedstrijd of een afval langebaanwedstrijd voor mannen bijvoorbeeld. We gaan liever 
voor schaatsen dan voor ludieke evenementen als bijv. ringsteken, priksleeën, curling of 
strijkijzer gooien.  
 
De vergadering stemt in met dit voornemen en heeft verder geen opmerkingen.  
 
9. Rondvraag. 
• Yede v.d Veen geeft aan dat hij in de notulen van de jaarvergadering een opsomming mist 

van de samenstelling van het bestuur. Secretaris Arie Gerlofsma antwoordt dat hij op 
zich best een dergelijke opsomming wil toevoegen. Maar die staat elk jaar al wel in het 
jaarverslag. Dat is, ook wat Yede betreft, voldoende.   

• Helma Regts vraagt zich af waarom, in haar ogen, zoveel water op de baan staat. Wel een 
halve meter, zo schat ze in. Kan dat niet wat minder zodat wellicht de baan sneller sterk 
is en dus eerder open kan. Voorzitter Symen antwoordt dat wij in beide besturen 
regelmatig hierover discussiëren; ook recent nog. Er spelen de volgende overwegingen:  
o Het water moet de stuwing als gevolg van de beweging op het ijs aan kunnen. Bij te weinig 

water heb je maatregelen als bijv. open vaten in het ijs nodig om dat op te vangen.   
o De grond geeft relatief warmte af 
o Aan de kanten staat relatief weinig water terwijl het in het midden dieper is. Dat geeft 

aan de kant meer risico dat het ijs wordt stuk getrapt. Dit is erger geworden nadat er 
overtollige grond vanaf het PS&C tracé met name over de zijkanten van de ijsbaan is 
verspreid.  

Hoe dan ook, we proberen altijd het juiste waterpeil te bereiken. Niet te veel en ook niet te 
weinig.            

 



 

10. Sluiting. 
Voorzitter Symen bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en inbreng. Hij richt nog een 
speciaal woord van dank richting John van Es voor zijn uitstekende schoonmaak- en andere 
onderhoud werkzaamheden in de kantine en op en rond de baan gedurende het hele jaar.  
 
Het is nu tijd om na een tweede bakje koffie door te gaan met de tweede vergadering. En 
daarna naar het verhaal van Henk Hospes te luisteren.  
 
Met deze woorden sluit voorzitter Symen om twintig voor negen de vergadering.  
  
Oan’t sjen op’e baan! 
 
 
Voorzitter: Symen Reitsma   Secretaris: Arie Gerlofsma  
 


